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 Protokoll  
fört vid årsstämman i Sunnan onsdag den 25 maj klockan 19.00. 

 
1. Stämman öppnas 19.00. 

2. Val av ordförande för stämman 

 Per Synnergren valdes. 

3. Val av sekreterare för stämman 

 Anna Bystedt valdes. 

4. Godkännande av röstlängd 

 29 medlemmar är närvarande och 28 är röstberättigade. Varav 2 fullmakter. 

5. Fastställande av dagordningen 

 Dagordningen godkändes. 

6. Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet och vara rösträknare. 

 Stina Moritz och Truls Nord. Stina är rösträknare. 

7. Fråga om kallelse behörigen skett. 

 Stämman godkände kallelsen. 

8. Styrelsens årsredovisning 

 Johan Lund redogjorde för årsredovisningen och förvaltningsberättelsen. 

9. Revisorernas berättelse 

 Per Carlqvist redogjorde för revisorernas berättelse och yrkade på att styrelsen beviljas 

ansvarsfrihet. 

10. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning 

 Resultat- och balansräkningen godkändes. 

11. Beslut om föreningens vinst eller förlust enligt den fastställda balansräkningen 

 Stämman beslöt enligt förslaget. 

12. Beslut i fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

 Stämman gav styrelsen ansvarsfrihet. 

13. Fråga om arvoden för 2014-2015. 



 Valberedningens Stina Moritz föreslog att tre basbelopp utgår till styrelsen och upp till 

tre basbelopp till arbetsgrupperna, dvs fastighets- och trädgårdsgruppen, samt 

miljöansvariga, lokalansvariga och parkeringsansvariga. Vår interna revisor får ett fast 

belopp på 6 000 kronor. 

 Stämman beslöt enligt valberedningens förslag. 

14. Val av styrelseledamöter och suppleanter 

Stämman beslutade enligt följande:  

 Fredrik Nordström och Per Synnergren sitter kvar enligt tidigare val. 

 Anna Helander, Anna Bystedt och Johan Lund omvaldes på 2 år. 

 Ann-Christine Jungmar omvaldes på ett år som suppleant. 

 Jonas Kullhammar nyvaldes på ett år som suppleant. 

15. Val av revisor och suppleant 

 Stämman valde Per Carlqvist som ordinarie revisor och Linda Mocika som 

revisorssuppleant, båda på ett år.  

16. Val av valberedning, fastighetsgrupp och trädgårdsgrupp samt miljögrupp 

 Till fastighetsgrupp utsågs: Stefan Lind (sammankallande), Seth Nordmark, Rickard 

Karström, Rolf Drewsen och Anders Gerebäck. 

 Till trädgårdsgrupp utsågs: Helene Allstadius, Ann-Sofie Bertlind, Elisabeth Boogh, 

Emma Lundmark, Maria Härås, Rose-Marie Johansson, Marit Lindström och Eva 

Gerebäck. 

 Till miljöansvariga och lokalansvariga utsågs: Truls Nord och Åke Eriksson. 

 En ”nyinflyttningsgrupp” har inrättats bestående av Jessica Karström och Lena Säflund. 

 Stämman valde Stina Moritz och Linda Mocika till valberedningen. 

 

17. Inkomna motioner 

Följande motioner har inkommit: 

Upphäv förbud mot fågelmatning i föreningen. 
Motionär: Sonja Jederlund i Bhv 105. 
 
”Låt oss få ha fågelbord + fågelholkar 
Angående gnagare, råttor och möss: De föder sig oavsett vad vi människor gör eller inte gör. De 

tar sig in precis överallt och finns här, fågelmatning förutan.  
Beslut: Stämman röstade för att bifalla motionen.  
Kommentar att fågelmatning bör ske med sunt förnuft. Tips att det finns frön som är ”inbakade” 
i fett vilket gör att det inte faller ner så mycket frön på marken som råttorna kan äta.  



Utvärdering sker vartefter och om vi märker att råttorna kommer tillbaka tar styrelsen upp frågan 
på ett styrelsemöte för ev omprövning av beslutet. 
 
 

18. Övriga anmälda ärenden 

 Inga anmälda övriga ärenden 

19. Styrelsen informerar 

 Kärl med större hjul behöver beställas. 

 Fönsterbyte – vi inväntar besiktning av fönstrens skick och baserat på resultatet tas beslut 
om byte eller renovering på extra årsstämma. Tas beslut att byta fönster kommer 
styrelsen ta in professionell hjälp för att sköta upphandlingen. 

 
 Styrelsen har även beställt lägenhetsbesiktning och inväntar svar från HSB när den kan 

genomföras. 
  

 Vi ser en tendens att det är färre och färre som engagerar sig och hjälps åt på städdagar 
osv. Det finns inget tvång att delta, men syftet är att hålla nere månadskostnaden för alla 
boende.  
 

 HSB har kommit med nya stadgar som styrelsen ska se över och anpassa till vår förening. 
Styrelsen kommer med ett förslag som röstas om på två extrastämmor. 

 
 Information från fastighetsgruppen om element. Det är viktigt att man inte stänger av 

eller tar bort element utan att först prata med Erik Otterstål. Man får aldrig sätta 
elementet på noll för då stängs genomflödet av, på sommaren ställs termostaten på 
”snöflingan”.  Information om detta kommer att läggas i Sunnanblad och Sunnan A-Ö. 

 
 Den nyinrättade nyinflyttningsgruppen kan även ta med information om vad som gäller 

vid renovering och vad man bör tänka på löpande i sin lägenhet när man hälsar 
nyinflyttade välkomna.  

 
 

20. Stämman avslutas. 

 

 

_________________________  ________________________ 

Per Synnergren, ordförande  Anna Bystedt, sekreterare 

 

 

 

_________________________  ________________________ 

Stina Moritz, justerare   Truls Nord, justerare 


